
PROTOKÓŁ NR XXXIX/2014 
z przebiegu XXXIX sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 11 września 2014 r. 
 

XXXIX sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. W obradach sesji uczestniczyło 18 
radnych (nieobecni – Hanna Wysocka, Jarosław Sanecki i Bogdan Klim). Lista 
obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XXXIX/2014 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Zarząd Powiatu 
Zielonogórskiego ze Starostą Zielonogórskim, kierownicy powiatowych służb, 
inspekcji i straży oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego, 
przedstawiciele samorządu oraz Wójt Gminy Świdnica Adam Jaskulski. 
Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego  
o godz. 11.00 otworzył XXXIX sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 
wszystkich zgromadzonych. 

Przypomniał, że dziś przypada 13 rocznica zamachu na World Trade 
Center, poprosił o upamiętnienie ofiar zamachu minutą ciszy. 
Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 18 radnych, co stanowiło kworum 
zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Ad 2. 
 Przewodniczący Rady poprosił Wicewojewodę Lubuskiego Jana Świrepo 
aby w imieniu Prezydenta Rzeczypospolitej Pana Bronisława Komorowskiego 
wręczył odznaczenia dla pracowników Starostwa Powiatowego oraz jednostek 
powiatowych medale za długoletnią służbę. 
 Anna Gołębska podziękowała w imieniu odznaczonych za wyróżnienie. 
 Jan Świrepo podziękował za długoletnią służbę oraz życzył wszystkim 
sukcesów oraz satysfakcji z pracy. 
Ad 3. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz wszystkie materiały wraz z projektami uchwał. Wszystkie materiały na 
XXXIX sesję rady zostały pozytywnie zaopiniowane przez wszystkie Komisje. 
Rada przyjęła 18 głosami Za proponowany porządek. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXXIX Sesji Rady Powiatu. 
2. Wręczenie Medali za Długoletnia Służbę. 
3. Przejęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie Protokołu nr XXXVII/2014 oraz Protokołu nr XXXVIII/2014 . 
5. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

 



6. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

7. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast i 
Gmin. 

8. Wnioski i interpelacje radnych. 
9. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 30 
czerwca 2014 roku. 

10. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 
okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2014 roku. 

11. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 1 stycznia 
do 30 czerwca 2014 roku samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (druk 350); 
2) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na 

lata 2008-2015”; (druk 349); 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Sulechów, (druk 338); 
4) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem św. 

Stanisława Biskupa w Łęgowie, (druk 339); 
5) przystąpienia Powiatu Zielonogórskiego do zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa skrzyżowania ulic: 31 stycznia, M. Konopnickiej, 
Brzozowej i Koszarowej w Sulechowie- etap I opracowanie 
dokumentacji projektowej”, (druk 340), 

6) przekazania Gminie Babimost zadania zarządzania drogą powiatową nr 
2101F – ul. Dworcowa w Babimoście, (druk 342), 

7) powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 
na terenie Gminy Czerwieńsk, (druk 343), 

8) powierzenia Gminie Babimost zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 
na terenie Gminy Babimost, (druk 344), 

9) powierzenia Gminie Bojadła zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 
na terenie Gminy Bojadła, (druk 345), 

10) powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 
na terenie Gminy Nowogród Bobrzański, (druk 346), 

11) powierzenia Gminie Kargowa zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 
na terenie Gminy Kargowa, (druk 347), 

12) zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Sulechowie, (druk 348), 

 



13) rozpatrzenia skargi mieszkańców wsi Kije, (druk 341), 
14) przyjęcia „Programu Likwidacji Miejsc Niebezpiecznych na drogach 

Powiatu Zielonogórskiego”, (druk 351); 
15) przystąpienie Powiatu Zielonogórskiego do zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa dróg gminnych nr 10121F ul. Jodłowa i Świerkowa w 
Babimoście” w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność - Rozwój”,  
(druk 352). 

12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie XXXIX Sesji Rady Powiatu. 
 
Ad 4. 

Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 
internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, a w papierowej 
wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją. 

Protokoły XXXVII/2014 oraz XXXVIII/2014 zostały przyjęte 
jednogłośnie. 
Ad 5. 

Starosta przedstawił informację o działaniach Zarządu w okresie 
międzysesyjnym, tj. od 1 lipca 2014 r. do 10 września br.  

Uczestniczył wraz z Wicestarostą i członkami Zarządu w naradach, 
szkoleniach i innych uroczystościach: 

1. Uczestniczyłem w Turnieju Finałowym Kinder +Sport 2014 w mini-
siatkówce dziewcząt i chłopców w Drzonkowie; 

2. Brałem udział w Konwencie Starostów w Świebodzinie; 
3. Wziąłem udział w dwudniowym szkoleniu pt. „Zarządzanie sektorem 

Ochrony Zdrowia” zorganizowanym przez Związek Powiatów Polskich; 
4. Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu konsultacyjnym LLPO Lubuskie 

2020 dot. lubuskiego mandatu negocjacyjnego w ramach kontraktu 
terytorialnego. 

5. Wicestarosta wziął udział w spotkaniu dot.  przyszłości regionalnego portu 
lotniczego Zielona Góra/Babimost  oraz propozycja inteligentnych 
specjalizacji regionu w Urzędzie Marszałkowskim. 

6. Uczestniczyłem w otwarciu wystawy w Muzeum w Drzonowie. 
7. Wicestarosta wziął udział w imprezie plenerowej „Otwarta zagroda” w 

Klępsku. 
8. Wziąłem udział w konferencji dotyczącej zezwolenia na budowę drugiej 

jezdni drogi ekspresowej S-3  w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim w 
Gorzowie Wlkp. 

9. Wicestarosta wziął udział w Powiatowej radzie zatrudnienia. 

 



10. Wziąłem udział w spotkaniu konsultacyjnym dotyczącym założeń 
strategicznych Kontraktu Lubuskiego. 

11. Uczestniczyłem w uroczystych obchodach Święta Policji, które odbyło się 
w Zielonej Górze. 

12. Wicestarosta wziął udział w uroczystym otwarciu nowo powstałego 
obiektu szkolnego „Transgraniczna Akademia Sportu” w Drzonkowie. 

13.Uczestniczyłem w spotkaniu w Weißwasser, na którym omawiano 
współpracę transgraniczną w dziedzinie turystyki , pomiędzy wschodnią 
Saksonią (Powiat Görlitz ) a Powiatem Zielonogórskim i Polsko-
Niemieckim Centrum Promocji i Informacji Turystycznej w Zielonej 
Górze. 

14.Uczestniczyłem w otwarciu i zakończeniu niemiecko-polskiego pleneru 
malarskiego ”Kolory Europy 2014”, który odbył się w  Familientrum w 
Grießen. 

15.Wicestarosta wziął udział w otwarciu wystawy poplenerowej XXIII 
Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego Nauczycieli Plastyków w 
Przytoku. 

16. Wicestarosta uczestniczył w obchodach Dnia Wojska Polskiego w 
Zielonej Górze i w Sulechowie oraz wziął udział w uroczystości wręczenia 
aktów mianowania, która odbyła się na Salki kolumnowej w Urzędzie 
Marszałkowskim. 

17. Wicestarosta uczestniczył w gminnych dożynkach w Przytoku. 
18. Wzięliśmy udział w Dożynkach powiatowo gminnych w Czerwieńsku.  
19. Uczestniczyłem w Gminnych Dożynkach Gminy Bojadła w Pyrniku. 
20. Gościłem na II Święcie Indyka – Piknik Drobiowy w Trzebiechowie 
21. Wicestarosta wziął udział w IV Międzynarodowym Święcie Czekolady i 

Dożynkach Gminnych w ramach Polsko-Niemieckiego Spotkania z 
Kulturą i Folklorem w Kargowej  

22.  Z Wicestarostą uczestniczyliśmy w uroczystym pożegnaniu z okazji 
przejściu na emeryturę Pani Ireny Radziusz, Dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy. 

23. Etatowy Członek Zarządu  uczestniczył w Obchodach  10 –lecia  
działalności Chóru „Novum Castrum „  oraz w Dożynkach Gminnych. 

24. Wicestarosta uczestniczył w XVI Lubuskim  Święcie Plonów  w 
Kożuchowie. 

25. Strosta  brał udział w uroczystych Obchodach Partnerskiego Święta 
Gminy Zielona Góra. 

 



26. Wziąłem udział w Festynie Rodzinnym DPS Trzebiechów. 
27. Wicestarosta wziął udział w uroczystości 75 rocznicy wybuchu II Wojny 

Światowej w Sulechowie. 
28. Wziąłem udział w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w Liceum 

Ogólnokształcącym w Czerwieńsku. 
29. Wziąłem udział w uroczystości z okazji 75 rocznicy wybuchu II Wojny 

Światowej w Zielonej Górze. 
30. Wziąłem udział w Inauguracji Roku Szkolnego w Bojadłach. 
31. Uczestniczyłem w Konwencie Starostów w Międzyrzeczu. 
32. Wziąłem udział w Ogólnopolskiej akcji „Narodowe Czytanie” 

zainicjonowanej przez Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego w 
Wojnowie i Sulechowie. 

33. Wziąłem udział w uroczystości z okazji obchodów 50-lecia Koła 
Łowieckiego nr.31 „Kruk” w Zielonej Górze. 

34. Uczestniczyłem w XXXII Dni Pszczelarza w Babimoście. 
35. Wicestarosta uczestniczył w Dożynkach Gminnych  w Swarzenicach. 
Starosta zaprosił na uroczystość sadzenia „Dębu Wolności” z inicjatywy 

Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego. Uroczystość odbędzie się w dniu 
jubileuszu 60-lecia Liceum Ogólnokształcącego w Sulechowie. 

Henryk Jagoda zapytał o tematykę konwentu Starostów w Międzyrzeczu. 
Starosta wyjaśnił, że głównym tematem było zajęcie stanowiska w/s powiatu 

słubickiego. Trwa spór wojewoda – powiat o 5 mln zł za terminal.  
W stanowisku występujemy o wstrzymanie egzekucji.  
Radni nie zgłosili więcej pytań. 
 
Ad 6. 

Przewodniczący Rady przedstawił działania w okresie międzysesyjnym, 
w okresie od 1 lipca do 11 września pełnił dyżury w biurze rady powiatu. 
Spotykał się również z samorządowcami z naszego powiatu. Był z wizytami 
w powiatowych placówkach oświatowych, na uroczystych rozpoczęciach roku 
szkolnego 2014/2015. 
Brał udział w uroczystościach powiatowych, dożynkach powiatowych i 
gminnych na terenie naszego powiatu, w obchodach świąt 15 sierpnia oraz 1 
września. 
Do biura rady wpłynęły pisma: zapytanie Sulechowskiego Stowarzyszenia 
Amazonek o brak zapisu środków w budżecie powiatu na 2014 rok, skarga Pani 
Haliny Poniewierka z Nowego Kisielina – sprawa została zakończona 9 stycznia 
2014 r. przez Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Gorzowie 
Wlkp. skarżącej udzielono odpowiedzi i wyjaśnień. Wpłynęła również skarga 
mieszkańców wsi Kije, tę sprawę rozpatrzyła Komisja Rewizyjna i projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem został radnym przedłożony.  

 



Ad 7. 
Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad 
Miast i Gmin- nie zgłoszono. 

Przewodniczący udzielił głosu Elżbiecie Noga Sołtysowi Wsi Drzonów, 
która w imieniu mieszkańców wsi Drzonów, Orzewo i Radomia zwróciła się z 
prośbą o poprawę stanu drogi powiatowej od skrzyżowania drogi 32 w kierunku 
Radommii, Orzewa oraz Drzonowa. Pismo stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu,. 
 W imieniu wsi Radomia głos zabrała mieszkanka Magdalena Skrzypka, 
która  wyraziła swoje niezadowolenie ze stanu drogi dojazdowej do jej wsi. 
Brak pobocza, dziurawa nawierzchnia oraz brak chodników we wsi jest 
problemem dorosłych ale przede wszystkim dzieci, które nie mogą bezpiecznie 
iść na nowy plac zabaw. Zakomunikowała, że mieszkańcy są zdesperowani, 
grożą zablokowaniem drogi. 
  
Ad 8. 

Henryk Jagoda spytał o nowy nabór  u Wojewody Lubuskiego wniosków 
na tzw. schetynówki. Dopytał czy Zarząd Powiatu złożył wnioski jak tak to na 
jakie drogi. 

Stanisław Okopień poruszył sprawę likwidacji posterunków policji w 
Trzebiechowie i Bojadłach. Wśród mieszkańców istnieje obawa o pogorszenie, 
a nawet zagrożenie bezpieczeństwa i utrudniony kontakt z policjantami. 
Mieszkańcy apelują o pozostawienie posterunku i częstsze patrole policji. 
Zwrócił również uwagę na zły stan dróg na terenie gmin Trzebiechów i Bojadła. 

Lech Kurowski ponownie poruszył sprawę prawo- i lewoskrętu na drodze 
krajowej nr 32, podkreślając, iż jest to bardzo niebezpieczne miejsce o czym 
świadczy ostatni śmiertelny wypadek w tym miejscu. Dopytał czy GDDKiA 
zajęła stanowisko w tej sprawie. 

Ewa Łysień zapytała czy podczas zdarzeń drogowych na S3 policja nie 
może kierować ruchem na alternatywnej drodze Sulechów – Zawada przez 
Cigacice. Przez sygnalizację świetlną na moście w Cigacicach tworzą się 
gigantyczne korki czy funkcjonariusze nie mogą tam kierować ruchem. 

Inspektor Andrzej Kostka Komendant Policji odnosząc się do pytań 
Stanisława Okopienia wyjaśnił, że potrzebuje więcej czasu na ocenę struktury, 
przypomniał, że bezpieczeństwo mieszkańców to nie budynek posterunku. 
Policjanci powinni być widoczni, patrole zostaną zwiększone. 

Komendant wyjaśniając Radnej Łysień oznajmił, że podczas zdarzeń 
drogowych Policja zabezpiecza miejsce zdarzenia oraz wysyła patrole policyjne 
na drogi alternatywne w celu usprawnienia ruchu drogowego. 
 
Ad 9. 

Do Informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w 
tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 

 



30 czerwca 2014 roku, radni nie zgłosili pytań, ani uwag. Informacja została 
przyjęta jednogłośnie, (załącznik nr 5). 
 
Ad 10. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 
okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2014 roku została przyjęta jednogłośnie, bez 
uwag, (załącznik nr 6). 
 
Ad 11. 

Do Informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 1 
stycznia do 30 czerwca 2014 roku samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej i samorządowych instytucji kultury radni nie zgłosili pytań, ani 
uwag. Informacja została rozpatrzona i przyjęta jednogłośnie, (załącznik nr 7). 

 
Ad 12. 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż wszystkie projekty uchwał zostały 
pozytywnie zaopiniowane prze wszystkie komisje. 
1) Skarbnik omówiła autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej na 2014 
rok, informując, że Powiat w 2014 roku ma budżet zrównoważony.  
Rada 16 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XXXIX/345/2014 w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, (załącznik nr 8); 
2) Rada podjęła Uchwałę XXXIX/346/2014 w sprawie zmiany w „Planie 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008- 2015” –16 głosami 
„ZA”, (załącznik nr 9); 
3) Radni jednogłośnie 16 głosami „ZA” podjęli Uchwałę XXXIX/347/2014  
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Sulechów  
(załącznik nr 10). 
4) Rada jednogłośnie 16 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XXXIX/348/2014  
w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pod wezwaniem 
św. Stanisława Biskupa w Łęgowie; (załącznik nr 11).  
5) Radni 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/349/2014 w sprawie 
przystąpienia Powiatu Zielonogórskiego do zadania inwestycyjnego  
pn. „Przebudowa skrzyżowania ulic: 31 stycznia, M. Konopnickiej, Brzozowej  
i Koszarowej w Sulechowie- etap I opracowanie dokumentacji projektowej”, 
(załącznik nr 12). 
6) Rada 16 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XXXIX/350/2014 w sprawie 
przekazania Gminie Babimost zadania zarządzania drogą powiatową nr 2101F – 
ul. Dworcowa w Babimoście, (załącznik nr 13). 
7) Rada 16 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XXXIX/351/2014 w sprawie 
powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego  
w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy 
Czerwieńsk, (załącznik nr 14); 

 



8) Rada 16 głosami „ZA” podjęła Uchwałę XXXIX/352/2014 w sprawie 
powierzenia Gminie Babimost zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego  
w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy 
Babimost, (załącznik nr 15); 
9) Radni 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/353/2014 w sprawie 
powierzenia Gminie Bojadła zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego  
w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Bojadła, 
(załącznik nr 16). 
10) Radni 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/354/2014 w sprawie 
powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych  
na terenie Gminy Nowogród Bobrzański, (załącznik nr 17); 
11) Rada 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/355/2014 w sprawie 
powierzenia Gminie Kargowa zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego  
w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy 
Kargowa, (załącznik nr 18); 
12) Beata Kucuń omówiła zmiany w uchwale, wyjaśniła terminologie 
„rehabilitacji dziennej”, która pozwoli zwiększyć zakres świadczonych usług na 
rzecz mieszkańców powiatu. 

Rada 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/356/2014 w sprawie 
zmiany statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Sulechowie, (załącznik nr 19); 
13) Radni 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/357/2014 w sprawie 
rozpatrzenia skargi mieszkańców wsi Kije, (załącznik nr 20); 
14) Radni 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/358/2014 w sprawie 
przyjęcia „Programu Likwidacji Miejsc Niebezpiecznych na drogach Powiatu 
Zielonogórskiego”, (załącznik nr 21); 
15) Rada 16 głosami „ZA”, podjęli Uchwałę XXXIX/359/2014 w sprawie 
przystąpienia Powiatu Zielonogórskiego do zadania inwestycyjnego  
pn. „Budowa dróg gminnych nr 100121F ul. Jodłowa i Świerkowa  
w Babimoście” w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg 
Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój”,  
(załącznik nr 22). 
 
Ad 13. 

Ireneusz Plechan odpowiadając radnemu Henrykowi Jagodzie, oznajmił, 
że powiat złożył wniosek o „schetynówke” na drogę w Łęgowie. 

Starosta Zielonogórski odniósł się do zapytania radnego Lecha 
Kurowskiego informując, iż ciągle trwają rozmowy z Dyrektorem Oddziału 
GDDKiA w Zielonej Górze, Przemysławem Hamerą w sprawie poprawy 
bezpieczeństwa na drodze nr 32. Poinformował, że dokumentacja przebudowy 
tego skrzyżowania jest w przygotowaniu i powinna być gotowa w 2015 roku. 

 



 Wicestarosta Ryszard Górnicki zakomunikował, że w kuluarach wspólnie 
z Jerzym Fabisiem rozmawiał z przedstawicielkami Radomi. Poinformował, że 
zgodnie z deklaracją Rady Miasta Zielona Góra powiat otrzyma 5 mln zł na 
inwestycje drogowe. Otrzymane środki będzie można przeznaczyć na remont tej 
drogi, ale decyzja będzie należeć już do nowej rady. 
 
Ad 14. 

Marian Cygan poprosił o przygotowanie aktualnej mapki dróg 
powiatowych. 

Starosta Ireneusz Plechan poinformował, że aktualna mapka drogowa 
znajduję się na stronie Powiatu Zielonogórskiego pod adresem:  
www.powiat-zielonogorski.pl  
 
Ad 15. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o 12.45 Przewodniczący Rady zamknął 
XXXIX sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego. 
 
 
 
Protokołowała          Przewodniczący Rady 

Powiatu Zielonogórskiego 
Urszula Skorupa-Wąsik 

Edwin Łazicki 

 


